

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN PETROLEUM REFINERY Date: 18-09-2025 11:07:10 AM Subject: Refinery fourth expansion execution retender	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مصفاة البترول الأردنية /جوبترول التاريخ: 18-09-2025 11:07:10 AM الموضوع: إعادة طرح عطاء تنفيذ مشروع التوسعة الرابع للمصفاة
His Excellency the Chairman of The Securities Commission Dear Sirs, We would like to inform you that the company has re-tendered the 4th JPRC expansion project (refinery modernization) to the pre-qualified companies to compete for its implementation as a result of the failure of the preferred JV (i.e. Sinopec (GPEG) of China and Itochu of Japan) to reach an agreement to resolve the differences with the American KBR co. the owner of licenses for the project, and the JV's declaration of its inability to maintain the bid price due to the significant increase in the prices of raw materials and services. Also due to the inability to meet the requirements of the parties interested in the project financing process regarding project exemptions and the full repayment of the government's debt, and as a result of the political and security conditions in the world and in particular the region, which resulted in financiers' reluctance to invest in large projects, especially in our region, the company has decided to stop negotiations with Sinopec (GPEG) and Itochu JV and to move forward with the company's 4th expansion project "refinery upgrade" with a production capacity for the project of (73) thousand barrels per stream day (instead of (120) thousand barrels per stream day), to cover all the needs of the JPRMC (a wholly-owned subsidiary co. of JPRC) for petroleum derivatives. The co. has also added the necessary units to improve product quality to meet the latest international standards, along with the addition of a unit to convert heavy fuel oil into lighter, more valuable products. The modified configuration will reduce the total cost of the upgrade project to approximately (1.7) billion USD, instead of approximately (3) billion USD as was before. as attached	معالي رئيس هيئة الأوراق المالية الأكرم الموضوع: إعادة طرح عطاء تنفيذ مشروع التوسعة الرابع للمصفاة "تحديث المصفاة" تحية طيبة وبعد ،،،، نود إعلام معاليكم بأن الشركة أعادت طرح عطاء مشروع التوسعة الرابع للمصفاة "تحديث المصفاة" أمام الشركات التي تم تأهيلها مسبقاً للمنافسة على تنفيذه حيث أن عدم تمكن الائتلاف صاحب العرض الأفضل شركتي (Sinopec (GPEG الصينية و Itochu اليابانية من التوصل الى تفاهم لحل الخلافات مع الجهة صاحبة التراخيص للمشروع شركة KBR الامريكية، وعدم قدرة الائتلاف على المحافظة على سعر العطاء بسبب ارتفاع أسعار المواد الخام والخدمات بشكل كبير، وعدم إمكانية تلبية طلبات الجهات المهتمة بعملية تمويل المشروع بخصوص إعفاءات المشروع وسداد مديونية الحكومة حالياً ونتيجة للظروف السياسية والأمنية في العالم مما أدى إلى عزوف الممولين عن الاستثمار في المشاريع الضخمة خاصة في هذه المنطقة، فقد قررت الشركة إيقاف المفاوضات مع ائتلاف شركتي (Sinopec (GPEG الصينية و Itochu اليابانية والسير قدماً في مشروع التوسعة الرابع للشركة "تحديث المصفاة" من خلال اعتماد طاقة إنتاجية للمشروع بقدرة (73) الف برميل يومياً بدلاً من (120) الف برميل يومياً مما يضمن تغطية كامل احتياجات شركة تسويق المنتجات البترولية الأردنية (شركة تابعة ومملوكة بالكامل) من المشتقات النفطية الجاهزة، وإضافة الوحدات اللازمة لتحسين نوعية المنتجات لتصبح مطابقة لأحدث المواصفات العالمية مع إضافة وحدة لتحويل القطعة الثقيلة من النفط الخام الى منتجات خفيفة ذات قيمة بيعية أعلى، حيث أن قرار الشركة أعلاه سيؤدي الى تخفيض الكلفة الإجمالية للمشروع بحيث تصبح حوالي (1.7) مليار دولار امريكي بدلاً من حوالي (3) مليار دولار امريكي. وحسب المرفق
18-09-2025	18-09-2025

Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: أشرف الرماضنة	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: أشرف الرماضنة
---	---